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Protokół nr XXI 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego i Komisją Rewizyjna 

Posiedzenie w dniu 22 czerwca 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Katarzyna Licznar 

5. Paweł Licznar 

6. Edward Mróz 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

10. Arkadiusz Zaczyński 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Katarzyna Licznar 

8. Paweł Licznar 

9. Ludmiła Lisowska 

10. Edward Mazur 

11. Edward Mróz 

12. Urszula Rzepiela 

13. Zygmunt Trojniak 

14. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Katarzyna Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Sekretarz Gminy Marek Radom, Skarbnik Gminy Prudnik 

Jadwiga Zielińska, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Architekt Jerzy 

Stępień. 

 

Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela poinformowała, że do Komisji 

przekierowany został wniosek sołtysa Łąki Prudnickiej w sprawie udostępnienia dla 

pojazdów obsługi rolnictwa dróg znajdujących się w obrębie w/w wsi: ul. Czereśniowa,  

ul. Działkowa, ul. Słowicza.  

Po dyskusji uznano, że należy sprawdzić czy znaki znajdujące się w/w miejscu są usadowione 

legalnie. Podjęto decyzję, aby pracownicy Wydziału Inwestycji dokonali rozeznania w terenie 

i podjęli w temacie stosowne kroki. 

 

2. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 (druk nr 481) 

Raport o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 (druk nr 481) omówił Burmistrz Grzegorz 

Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2019 (druk nr 481) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 
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NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Rewizyjną 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski. Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 

a) z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

Gminy Prudnik za 2019 rok oraz z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za 2019 rok (druk nr 483). 

Informację zawartą w druku nr 483 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jesel Czerniak zapytał czy deficyt budżetowy jest 

wynikiem panującej obecnie pandemii? 

Burmistrz wyjaśnił, ze deficyt za rok ubiegły nie ma związku z pandemią koronawirusa. Był 

on zaplanowany na tym poziomie w projekcie budżetu na rok 2019. Dodał, że ciężko jest  

realizować jakiekolwiek inwestycje bez wkładu własnego. W sytuacji kiedy można było 

pozyskać środki z zewnątrz gmina stawała przed koniecznością podjęcia decyzji  

o zaciągnięciu kredytu. Jeśli chodzi o rok bieżący wpływ pandemii na budżet będzie można 

analizować po zamknięciu pierwszego półrocza. Inwestycje, które zostały rozpoczęte na tą 

chwilę są realizowane. Burmistrz dodał, że niektóre inwestycje pochłaniają więcej środków 

niż pierwotnie zostaje to zaplanowane. Zdarza się, że pojawiają się prace dodatkowe np.  

w przypadku Domu Kultury w Łące Prudnickiej. Grzegorz Zawiślak jeszcze raz podkreślił,  

że w momencie gdy pojawia się szansa na pozyskanie środków z budżetu rządowego, 

zwłaszcza na infrastrukturę drogowa, warto jest zaciągnąć kredyt.  

Radny Edward Mazur wyraził zdanie, że po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu musi stwierdzić, że budżet został zrealizowany na bardzo dobrym poziomie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2019 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2019 rok (druk nr 483) kolejno przez: 

 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (2) 
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Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino,  

 

Komisję Rewizyjną 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski. Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) finansowego Gminy Prudnik za 2019 rok (druk nr 485) 

Informację zawartą w druku nr 485 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji zwrócili się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi lub pytania do 

przedłożonej informacji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 2019 rok (druk nr 485) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Katarzyna Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino,  

 

Komisję Rewizyjną 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski. Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Gospodarka finansowa: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 490) 

Projekt uchwały druk nr 490 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600 

rozdziale 60016 o kwotę 310.000,00 zł na realizację zadania ujętego w harmonogramie robót 

ustalonym przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa RM  

w Prudniku pn. „Przebudowa drogi ul. Paderewskiego”. Zapytał czemu radni nie mieli 

wcześniej możliwości zapoznania się z dokumentacją? 

Burmistrz wyjaśnił, że odnośnie ulicy Paderewskiego chodzi tylko o remont drogi bez 

dużego znaczenia inwestycyjnego. Do wszystkich nowych projektów inwestycyjnych radni 

będą mieli wgląd. Dodał,  że jeśli jest zainteresowanie można zapoznać się z dokumentacją na 

najbliższą inwestycję czyli remont ulicy Grottgera. W sierpniu planowane jest złożenie 

wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych o dofinansowanie projektu. Burmistrz poruszył 

temat planowanej budowy ścieżku rowerowej przy ulicy Legionów. Dodał, że wszystkie 

inwestycje zaplanowane na najbliższy czas będę realizowane w nowych standardach. Tam 

gdzie będzie taka możliwość będą budowane ścieżki pieszo-rowerowe, na osiedlach 

krawężniki będą ograniczane do niezbędnego minimum, w czasie projektowania będą 

uwzględnianie wszystkie przejścia dla pieszych oraz elementy spowalniające ruch. Poza 

wspomnianą ulica Grottgera najbliższe projekty przewidziane są na ulicę Ogrodową, 

Chrobrego i Kochanowskiego. Jest to duże zadanie, do opiniowania którego Burmistrz 

namawia radnych. Burmistrz wspomniał w tym miejscu o powstaniu łąki kwietnej. Oznajmił, 

że gmina dając teren uaktywniła działalność wielu ludzi i instytucji, które włączyły się  

w realizację projektu w czynie społecznym. Burmistrze poinformował też, że na terenie byłej 

otaczarni planowane jest zrobienie małego parku miejskiego, gdzie mieszkańcy będą sami 

mogli sadzić drzewa. Wraz z Lasami Państwowymi gmina będzie udostępniać sadzonki, które 

następnie mieszkaniec będzie mógł posadzić i posadowić tabliczkę z jakiej okazji drzewo 

zostało posadzone.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 490) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 491) 

Projekt uchwały druk nr 491 omówiła Skarbnik Jadwiga Zielińska. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 491) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 
a) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 492) 

Projekt uchwały druk nr 492 omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze bezprzetargowej części działki nr 2643/3, 

położonej przy ul. Legionów w Prudniku. 

Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika teren ujęty 

jest na planie zagospodarowania symbolem 21K - tereny parkingów. 

O nabycie gruntu ubiegają się właściciele nieruchomości oznaczonej na mapie nr 5 - obręb 

Prudnik - numerem pomiarowym 2612/3, która przylega do gruntu stanowiącego przedmiot 

zbycia, w celu poprawy warunków zagospodarowania tej nieruchomości. 

Grunt będący przedmiotem uchwały nie może być zagospodarowany jako odrębna 

nieruchomość - działka budowlana, zgodnie z art. 4 pkt 3a ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, ponieważ jej wielkość nie jest normatywna. 

Sprzedaż właścicielom działki nr 2612/3 pasa gruntu o pow. 0,0050 ha, będącego 

przedmiotem uchwały, umożliwi prawidłowe korzystanie z budynku, którym zabudowana jest 

ta nieruchomość. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 492) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 
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NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 493) 

Projekt uchwały druk nr 493 omówiła Naczelnik Wydziału Dorota Szmulik.  

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż nieruchomości zabudowanej, położonej  

w Prudniku przy        ul. Włoskiej 4, oznaczonej w rejestrze gruntów i budynków jako działka 

nr 2566/3, mapa nr 5, obręb Prudnik. 

Działka położona jest na terenie byłej jednostki wojskowej, oznaczona w planie 

zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej - ul. Dąbrowskiego  

w Prudniku, symbolem "38MZ.MW.A.U" - tereny na których obiekty adaptuje się na cele 

mieszkaniowe, administracji lub usług. Teren działki nr 2566/3 objęty jest ochroną 

konserwatorską. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 493) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 494) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej,  na okres 10 lat, nieruchomości zabudowanej 

budynkiem niemieszkalnym położonym przy ul. Ks. Skowrońskiego 13 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. 

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje nieruchomość od 1990 roku. Nie posiada zaległości  

z tytułu czynszu dzierżawnego. Budynek został wybudowany przez dzierżawcę w trakcie 

trwania umowy dzierżawy z własnych środków na podstawie pozwolenia na budowę. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 494) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: , NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 494).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 495) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Prężyńskiej 20 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2019 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

garażem blaszanym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 495) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 495).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 496) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Parkowej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2014 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany w części na cele handlowe a w pozostałej części przeznaczony jest na cele 

prowadzenia ogródka przydomowego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 496) kolejno przez: 

 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 496). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 497) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Młyńskiej 39 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  
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Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

komórką gospodarczą. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 497) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 497).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kolejowej  w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2011 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje w części 

teren pod komórką gospodarczą oraz w części przeznaczony jest na cele prowadzenia ogródka 

przydomowego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 499) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 9-11-13 w Prudniku na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2014 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest na 

cele prowadzenia ogródka przydomowego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 499) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 500) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kwiatowej 5 w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest na 

cele prowadzenia ogródka przydomowego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 500) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 501) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Szybowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2011 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest na 

cele rolne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 501) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 498).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 
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Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii elektromobilności Gminy Prudnik" (druk 

nr 502) 

Projekt uchwały (druk nr 502) omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych 

Ryszard Zwojewski. 

W dniu 3 września 2019 r Gmina Prudnik zawarła z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie umowę nr 311/2019/Wn - 08 /OA- IO/D  

w ramach której dofinansowane będzie przedsięwzięcie polegające na opracowaniu 

dokumentu pn „Strategia elektromobilności Gminy Prudnik” w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II transport niskoemisyjny Część 2) Strategia rozwoju 

elektromobilności”. 

Zgodnie z zawarta umową Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

sfinansuje do 100% kosztów kwalifikowanych opracowania w/w dokumentu, które w wyniku 

przeprowadzonej procedury związanej z wyłonieniem wykonawcy Strategii zostały ustalone 

w wysokości 18 898,95 złotych brutto. 

„Strategia elektromobilności Gminy Prudnik” jest kompleksowym dokumentem 

zawierającym analizę możliwych i planowanych działań jakie należy podjąć, aby przyczynić 

się do realizacji zobowiązań i celów określonych w ustawie o elektromobilności i paliwach 

alternatywnych oraz Planie Rozwoju Elektromobilności w Polsce.  

Mając na względzie obserwowaną tendencję rozwoju elektromobilności oraz znaczenie tegoż 

zagadnienia w dokumentach programowych UE na przyszłą perspektywę finansową 

spodziewać należy się, iż w procesie ubiegania się o środki finansowe np. na zakup taboru 

niskoemisyjnego (elektrycznego) przyszły beneficjent będzie musiał wykazać się zgodnością 

planowanego przedsięwzięcia właśnie z dokumentem planistyczno-strategicznym jakim będą 

np. „Strategie rozwoju elektromobilności” odnoszące się do danej jednostki samorządu 

terytorialnego.     

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do zapisu strategii mówiącego o zakupie taboru 

niskoemisyjnego, elektrycznego. Zapytał czy Gmina Prudnik posiada taki tabór? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski poinformował, że 

Narodowy Fundusz uruchamia w tej chwili pilotażowy program, gdzie można kupić autobus 

zasilany prądem. Kierownik wyraził jednak zdanie, że program ten jest trochę wadliwy, gdyż 

skupia się na wymianie taboru, a nie na zakupie nowego.  Gmina musi wykazać, że 

likwidując stary pojazd i zakupując autobus na prąd eliminuje dwutlenek węgla.  Program nie 

przewiduje tego, że ktoś może budować komunikację od nowa. 

Radny Zygmunt Bochenek dopytał na czym w Prudniku ma polegać elektromobilność? Czy 

planuje się wybudowanie miejsc do ładowania samochodów na prąd? Stwierdził, że może 

ktoś posiadać samochodów elektryczny, a nie ma miejsca gdzie mógłby go ładować.  

Kierownik Referatu Ryszard Zwojewski poinformował, że aplikując o środki stara się 

nikomu nie zamykać drogi. Jeśli pojawi się podmiot, który zechciałby wybudować  
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w Prudniku punkty ładowania samochodów może pojawić się pytanie czy działanie jest 

zgodne z programem gminy. Dokument program elektromobilności jest stworzony na takim 

poziomie ogólności, żeby nikomu nie zamykać możliwości.  

Radny Andrzej Gajewski powiedział, że czytał ostatnio artykuł, w którym napisane było, że 

w jednej z gmin koszt ładowania samochodu z przeciągu 2-3 godzin wynosił 15 zł, a 

odpłatność za miejsce parkingowe w tym czasie wynosiła 6 złotych za godzinę. Zauważył, że 

jest to absurdalna sytuacja, jednak i takie się zdarzają.  

Ryszard Zwojewski oznajmił, że trzeba się zastanowić czy w momencie, kiedy prąd 

produkuje się z węgla jazda samochodem na prąd jest ekologiczna. Ale to już nie dyskusja na 

temat. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii elektromobilności Gminy Prudnik" (druk nr 

502) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino,  

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (0) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 503) 

Projekt uchwały druk nr 503 omówił Architekt Jerzy Stępień. 

Po zapoznaniu się z nowymi wnioskami w sprawie zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Prudnika Burmistrz podjął inicjatywę sporządzenia uchwały   
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o przystąpieniu do nowej edycji planu miejscowego. Wnioski złożone zostały przez 

właścicieli poszczególnych terenów oraz gminną spółkę ZEC.  

1. Teren na załączniku nr 1 po byłym Zakładzie Gazowniczym przy ul. Nyskiej - 

proponowane zmiany na tereny usług i mieszkalnictwa wielorodzinnego. 

2. Teren na załączniku nr 2 - tereny zieleni izolacyjnej proponowana zmiana na tereny 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z usługami. 

3. Teren na załączniku nr 3 - teren B 53 U zmniejszenie intensywności zabudowy, na  

ul. K. Miarki 1 tereny mieszkalnictwa jednorodzinnego wprowadzić dodatkowo usługi / 

mechanika samochodowa/. 

4. Teren na załączniku nr 4 - tereny administracji /były bank/ proponowana zmiana tereny 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z usługami. 

5. Teren na załączniku nr 5 - tereny produkcyjne - proponowana zmiana wprowadzenia na 

części terenów Energetyki Cieplnej / kontenerowej kotłowni gazowej/. 

6. Teren na załączniku nr 6 - tereny usługowe - proponowana zmiana wprowadzenia terenów 

Energetyki Cieplnej. 

 / kontenerowej kotłowni gazowej/. 

7. Teren na załączniku nr 7 - tereny usług sportowych i parkingów  - proponowana zmiana 

wprowadzenia na części terenów Energetyki Cieplnej / kontenerowej kotłowni gazowej/. 

Jerzy Stępień poinformował, że ubiegłym tygodniu wpłynęło pismo od Wojewody 

informujące o wszczęciu postepowania administracyjnego dotyczącego uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Szybowice, części 

wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka z 28 maja br. J. Stępień oznajmił, że zmiana polegała 

na wprowadzeniu kosmetycznych poprawek w planie, a metodyka zmian zawsze była taka 

sama. Po raz pierwszy zakwestionowane zostało to, że Gmina przystąpiła do zmiany planu, a 

w efekcie końcowym plan wygląda jak nowy, z nowym tekstem i nowymi załącznikami 

graficznymi i jest niespójny z uchwałą intencyjną podjętą wcześniej. Architekt dodał, że 

zależnie od tego jak sprawa zostanie rozstrzygnięta po wyjaśnieniu w przyszłości będzie 

przystępował do tworzenia nowych planów zagospodarowania.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak poruszył kwestię prywatnych, 

zaniedbanych obiektów na terenie gminy. Zapytał czy nie można wywrzeć na nich 

konieczności doprowadzenia budynków do stanu użyteczności? Wspomniał tu o budynku po 

byłym Frotexie, który ostatnio się palił. Uznał, że właściciele chyba dążą do tego, aby 

budynek uległ całkowitemu zniszczeniu po to, aby w miejscu tym mogło powstać coś 

nowoczesnego. Poprosił o organizację spotkania z właścicielami Frotexu i hotelu w Rynku, 

aby móc poznać ich plany odnośnie zagospodarowania obiektów. Radny zapytał też czy 

podczas tworzenia planów zagospodarowania nie powinno być zapisów odnośnie budynków, 

żeby Gmina mogła mieć wpływ na to, co się z nimi dzieje? 

Jerzy Stępień odpowiedział, że aby Gmina mogła mieć całkowity wpływ na losy budynków 

musiałaby być ich właścicielem. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak powiedział, że nie chce się odnosić do przeszłości. Stan 

faktyczny jest taki, że zabiegał o konserwatora, aby można było wyburzyć cały środek,  

a zostawiając same ściany zewnętrzne w środku wybudować nowy zakład. Niestety firmy nie 

są zainteresowane. Każdy z potencjalnych inwestorów wolałby, aby teren był pusty  

z możliwością wybudowania wszystkiego od podstaw, z nowymi ciągami technologicznymi. 

Adaptacja starych ścian jest zbyt kosztowna.  Na dzień dzisiejszy z punktu widzenia 

inwestora woli zastać czysty teren. Dlatego też stara się, aby scalić teren przemysłowy  

w strefie oraz zlikwidować ogródki działkowe, żeby było miejsce na inwestycje. Realia są 

jakie są i trzeba się do nich dostosować. Burmistrz dodał, że będzie zabiegał o to, aby obiekt 

po Frotexie, która jest w zasobie gminy znalazł najemcę i możliwość zagospodarowania. 

Wyraził zdanie, że trzeba będzie zmienić studium, aby zwiększyć perspektywy.  
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Przewodnicząca Komisji Budownictwa Urszula Rzepiela stwierdziła, że nabywca kupując 

teren robi to z pełną świadomością co można, a czego nie można tam robić. Później naciska 

na gminę, aby zmieniła plan dostosowując go do swoich potrzeb. Wyraziła zdanie, że ciągłe 

zmiany nie są bezpieczne. Plan jest stworzony dla całej gminy i jest ciągle modyfikowany.  

W przypadku Frotex-u – od lat grono osób nalegało na to, aby zmienić zapis z przemysłu na 

handel wielkopowierzchniowy i usługi. Radna dodała, że zauważa osoby, które kupują grunty 

z pełna świadomością, że będą uporczywie domagać się zmiany w planie na taką funkcję jaka 

będzie im odpowiadać, a to niekoniecznie koresponduje z otoczeniem. Wyraziła, że to nie jest 

dobry kierunek, tym bardziej, że plan został opracowany przez specjalistów z odpowiednimi 

uprawnieniami.  

Radny Ryszard Czeczel zadał pytanie dotyczące planu budowy kontenera ZEC-u na ulicy 

Traugutta. Zapytał czy kontener zlokalizowany będzie w miejscu, gdzie obecnie znajduje się 

klub motocyklowy?  

Jerzy Stępień odpowiedział, że teren jest gminny i ZEC wskazał go jako miejsce potrzebne 

dla tego obszaru. 

Burmistrz dodał, że jeśli mówimy o ochronie powietrza, o rozwoju ciepła systemowego to 

musimy zadbać o stronę prawno-ekonomiczno-techniczną. Z punktu widzenia prawnego na 

terenie ZEC-u nie można produkować „brudnej” energii powyżej 20 MW, więc należy tą 

produkcje ograniczyć. Owszem można by budować turbinę gazową na terenie ZEC-u jednak 

jest to bez sensu, gdyż na każdym przesyle traci się energię. W związku z tym, że na mieście 

jest dostęp go gazu ziemnego można wybudować mniejsze kotłownie, bliżej odbiorcy. 

Kontenery nie są duże i nie powinny kolidować i przeszkadzać mieszkańcom. Przechodząc na 

alternatywne źródła energii powodujemy, że utrzymujemy w ZEC-u trwały trend jeśli chodzi 

o dywersyfikację paliwa i nie ma konieczności ponownego opłacania białych certyfikatów, 

których koszt opiewa na kwotę około 1,5 mln złotych rocznie, które można przeznaczyć na 

inwestycję.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 503) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 
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BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

7. Wydanie opinii w sprawie wynajęcia lokali w trybie bezprzetargowym przez Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula 

Rzepiela poinformowała, że do Komisji wpłynął wniosek Zakładu Usług Komunalnych  

w sprawie wyrażenia zgody wynajęcie lokalu użytkowego w trybie bezprzetargowym.  

Wniosek dotyczy lokalu użytkowego przy Placu Zamkowym 2 w Prudniku. 

Przewodniczący odczytał treść wniosku. 

/wniosek stanowi załącznik nr 2/ 

Po analizie wniosek został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wydania opinii w sprawie wynajęcia lokalu użytkowego w trybie bezprzetargowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

/wniosek stanowi za kacznik nr 3/ 

 

8. Sprawy bieżące Komisji 

W związku z niezgłoszeniem spraw objętych tym punktem porządku obrad oraz w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

  Przewodnicząca Komisji GKMiB 

 

Urszula Rzepiela  

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


